

Title (en)

Container having a recloseable membrane provided with a layer of permanent adhesive.

Title (de)

Behälter mit einer wiederverschliessbaren Deckelfolie, die mit permanent klebender Schicht aufgebracht ist.

Title (fr)

Récipient, notamment pot ou barquette, comportant un opercule de refermeture pourvu d'une couche de vernis à pouvoirs adhérent permanents.

Publication

EP 0554152 A1 19930804 (FR)

Application

EP 93400166 A 19930126

Priority

FR 9200827 A 19920127

Abstract (en)

The container according to the invention comprises a peripheral rim (1), on which is fixed a lid (2) comprising an upper subassembly (I) comprising at least one layer of material forming a barrier (3), as well as a lower subassembly (II) comprising a layer of heat-sealable material (4) fixed by heat-sealing onto the peripheral rim. It is characterised in that the lower subassembly (II) comprises, at least in a region of its part which overhangs the peripheral rim (1), a layer of varnish with permanent adhesive power (6), interposed between the layer (3) and the layer (4), once the lid (2) has been broken, either between the layer of varnish (6) and the layer (3) or between the layer of varnish (6) and the layer (4), or in the bulk of the varnish. With the varnish having been uncovered after opening the container, it is sufficient to return the lid into place in order to close the said container. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le récipient selon l'invention comporte un rebord périphérique (1) sur lequel est fixé un opercule (2) comprenant un sous-ensemble supérieur (I) comportant au moins une couche de matériau formant barrière (3), ainsi qu'un sous-ensemble inférieur (II) comportant une couche de matériau thermoscellable (4) fixée par thermoscellage sur le rebord périphérique. Il se caractérise en ce que le sous-ensemble inférieur (II) comporte, au moins dans une région de sa partie qui surplombe le rebord périphérique (1), une couche de vernis à pouvoirs adhérent permanents (6), interposée entre la couche (3) et la couche (4), la rupture de l'opercule (2) ayant lieu, soit entre la couche de vernis (6) et la couche (3), soit entre la couche de vernis (6) et la couche (4), soit dans la masse du vernis. Le vernis étant mis à découvert après l'ouverture du récipient, il suffit de remettre l'opercule en place pour refermer ledit récipient. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 77/20

IPC 8 full level

B65D 17/40 (2006.01); **B65D 77/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 77/2044 (2013.01); **B65D 77/2096** (2013.01)

Citation (search report)

- [XP] DE 9114409 U1 19920305
- [Y] EP 0160975 A2 19851113 - NYFFELER CORTI AG [CH]
- [Y] US 4438850 A 19840327 - KAHN MERLE S [US]
- [A] EP 0292386 A2 19881123 - ALSACIENNE ALUMINIUM [FR]
- [A] FR 2294838 A1 19760716 - TRENTESAUX TOULEMONDE SA [FR]

Cited by

EP1052186A3; EP0881156A1; GB2380180B; BE1010387A3; FR2738226A1; EP0905048A1; EP0661154A1; EP1491459A1; EP0978460A1; FR2782066A1; EP0691636A1; AU696059B2; EP1281623A1; WO0104020A1; WO03029100A1; WO2006097166A1; US6302290B1; EP1074482B1; EP2154082A1; EP0868368A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0554152 A1 19930804; EP 0554152 B1 19960724; DE 69303732 D1 19960829; DE 69303732 T2 19970220; FR 2686578 A1 19930730; FR 2686578 B1 19950505

DOCDB simple family (application)

EP 93400166 A 19930126; DE 69303732 T 19930126; FR 9200827 A 19920127